



## AVDELING VESTFOLD

STYREMØTE  
10.05.23  
Kl. 1900  
KLUBBHUSET

SAKS NR.	SAK	VEDTAK	ANSVARLIG
58/23	Utstilling 10.6.23	<p>Styret og utstillingskomiteen samlet til planleggingsmøte for utstilling 10. juni</p> <p>3 dommere er på plass, Har 2 skrivere, mangler 1 Har 2 ringsekretærer, mangler 1</p> <p>Kjøper 3 pc'er</p> <p>Kjøper 3 telt</p> <p>Rosetter, dummies og sløyfer</p> <p>Vin til dommere og skrivere kjøpes</p> <p>Melding til politi og mattilsyn</p> <p>Dyrevelferdskontrollør</p> <p>Utstillingsleder er Knut Matisen</p> <p>Gavepremier: Ta imot og pakke inn, notere sponsors navn. BIR, BIM, Cert, ck, barn og hund</p> <p>Legg ut ønske om premier på Facebook</p>	<p>PEB</p> <p>Christine Larsen</p> <p>Caroline M</p> <p>Morten Sørby</p> <p>Morten Sørby</p> <p>Morten Sørby</p> <p>Christine Larsen</p> <p>En fra styre eller komite</p> <p>Hege Sunne Jensen</p> <p>PEB</p>

		<p>Annonse må ut på Facebook og hjemmeside asap</p> <p>Diskusjon om forlenget påmeldingsfrist. P.t. frist 20.5. og 27.5.23</p> <p>Dogweb/påmelding/katalog (20 ex) Barn og hund: påmelding på stedet</p> <p>Parkering – Ordning med Vipps legges ut Har også bedt om nyklippet plen Kontakt er Lars Reppesgård Trenger 3 bukker til skilt</p> <p>Trenger folk til parkering (2 skift), kiosk (2 skift), rigging, baking, sekretariat Legges ut på Facebook og hjemmeside Legger ut bemanningsliste offentlig</p> <p>Innkjøp av pølser m.m., brus, vafler, kaffe og fløte</p> <p>Det store teltet skal settes opp til kiosk mm</p> <p>Trenger 2 bord pr ring, 1 bord til sekretariat, samt X antall til stort telt/kiosk/parkering</p> <p>Alle med ansvar og mulighet møter for rigging fredagen før utstilling</p> <p>Møte for plan og befaring 24.5. kl 18.30</p> <p>Hotel og henting av dommere, samt dommermiddag organiseres av</p> <p>Chat gruppe etableres av Sølvi Rønild Referat legges ut der i første omgang</p>	<p>PEB</p> <p>Anne Mette/ PEB</p> <p>PEB</p> <p>PEB</p> <p>X</p> <p>Alle</p> <p>Alle</p> <p>Alle</p> <p>PEB</p> <p>SR AW</p>

